
Vážené členky a členové Výboru PS ČLS JEP, 

 

díky za zveřejnění zápisů z jednání Výboru Psychiatrické společnosti za posledních 6 měsíců, 
které donedávna byly nedostupné, zveřejněte prosím ještě aktuálně platné stanovy PS, 
organizační a volební řád sekcí, které také nejsou od února 2023 na webu PS dostupné 

 

Ze zveřejněných zápisů plyne, že probíhá množství různých jednání, které zásadně ovlivňují 
náš obor.  

Rádi bychom o takových změnách byli nejenom zpětně informováni, ale jako členové PS 
ČSLJEP chceme vědět jaké jsou cíle, prostředky, způsoby jejich dosažení. 

 

 

Konkrétně v zápise z března 2023 je uvedeno : 

CDZ by měla být průtočná, zlepšení pacienti by se měli vrátit do ambulancí, 
pravděpodobně část pacientů se nezlepší a zůstane v CDZ. 

„Průtočnost“ je novinka dosud nediskutovaná, v záměrech reformy se nevyskytuje. Sdělte 
nám prosím co nejvíce podrobností, definici průtočnosti, její praktické použití, zkušenosti ze 
zahraničí, atd. 

 

Z květnového zápisu:  

Dr. Tuček připraví návrh nového volebního řádu PS, který zašle členům výboru k 
prostudování a následnému projednání na schůzi výboru. Výbor PS se shodl na 
uspořádání prezenčního Shromáždění členů na konferenci v Brně, kde by byl nový 
volební řád představen členům společnosti. 

Návrh nového volebního řádu bude vhodné včas rozeslat všem členům PS k prostudování a 
připomínkám. 

 

Z červnového zápisu 

Pokračování diskuse ke změnám v systému psychiatrické péče 

Výbor pokračoval v pravidelné diskuzi ke změnám v systému psychiatrické péče. Na 
květnové schůzi výbor diskutoval projekt akutní a krizové péče a vyslovil některé 
připomínky, MZ však z kapacitních důvodů momentálně prioritizuje projekt ochranné 
léčby a pedopsychiatrie. Pro pokračování projektu akutní a krizové péče by bylo 
žádoucí propojit garanty výboru pro tuto oblast s Odborem evropských fondů a 
investičního rozvoje MZ. 



Dále výbor rozhodl, že z důvodu nedostatečné časové kapacity pro diskuze ke všem 
proběhlým a probíhajícím změnám v psychiatrické péči vyčlení v průběhu letních 
prázdnin min. 4 online pracovní schůze k analýze výsledků dosavadního průběhu 
reformy péče, k jejímu pokračování a návrhům možných korekcí s ohledem na 
dosavadní průběh. V průběhu měsíce září pak proběhne min. půldenní prezenční schůze 
k této problematice, výsledkem by měl být písemný materiál, který by mohl sloužit mj. 
jako podklad pro komunikaci s MZ s ohledem na další potřeby oboru. 

Z uvedených informací vyplývá, že se patrně jedná o zásadní matriál pro MZ, týkající se 
všech členů PS. Rádi bychom se s takovým materiálem již nyní seznámili, abychom se mohli 
na jeho tvorbě podílet. 

 

V dodatečné diskuzi na řádné schůzi výboru byly mj. připomenuty další připravované 
projektové záměry na podporu RPDZ, zvl. projekt týkající se zřízení akutních 
ambulancí, projekt akutní a krizové péče, zmíněny byly rovněž přípravy na zřízení 
Center komplexní psychiatrické péče. 

Seznamte nás prosím s podrobnostmi těchto a dalších projektů, které se týkají našeho 
povolání.  

 

 

 

To proto jsme členy a členkami odborné společnosti, abychom se jejím prostřednictvím 
podíleli na rozvoji oboru. 
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